
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 034/24-25 

中一入學前香港學科測驗預試 

敬啟者： 

 

本校獲教育局邀請，全體中一級學生將參加「中一入學前香港學科測驗預試」。是次預試旨在為
教育局提供數據，所得成績並不會作為評估學生的學術表現之用，學生無須為是次預試刻意準備。有
關預試詳情臚列如下： 

 

日      期 ： 十月二十四日(星期四) 

地      點 ： 本校中一級課室 

時     間 ： 上午 8:20 – 上午 9:40  

備      註 ： 

1. 同學須依時早上 8:10或以前回校； 

2. 各班參與預試的科目為：1A中文；1B數學及 1C英文； 

3. 預試完成後，學生按各班原訂時間表上課，直至放學。 

 

請於十月十四日(星期一) 或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 

9833與梁玉蘭副校長聯絡。 

 

 

此致 

貴家長 

 

     東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

_________________________ 謹啟 

（陳妙霞） 
二零二四年十月十日         

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                                東華三院馬振玉紀念中學                班號: _________ 

行政通告 034/24-25 

中一入學前香港學科測驗預試 

 

敬覆者：本人為 ______ 班學生 _____________ 之家長，已知悉上述通告之內容。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

 

      家長簽署：                       

 

      家長姓名：                       

 

   

二零二四年    月    日 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administrative Circular 034/24-25 

Pre-Mock of Pre-Secondary One Hong Kong Attainment Test 
 

10th October 2024 
 
Dear Parents 
 
The Pre-S1 HKAT facilitates secondary schools’ identification of the strengths and weaknesses of their 
Secondary One (S1) entrants in Chinese Language, English Language and Mathematics so that appropriate 
learning support measures could be introduced. We are pleased to inform you that your child has been 
shortlisted to attend the Pre-Mock of Pre-Secondary One Hong Kong Attainment Test. For the details of the 
Pre-Mock, please refer to the Chinese version. 
 

Please return the signed e-reply slip by 14th October 2024 (Monday). Please feel free to contact our Vice 

Principal, Miss Leung Yuk Lan on 2443 9833 if you have any questions. 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 

 


